

Policy Statement on Social Accountability

The foundational elements of the Social Accountability 8000 International Standard are based on the UN Declaration of Human Rights, conventions of the ILO, international human rights norms and national labour laws (the «SA8000 Standard»).

Hypertec is committed to comply with all requirements of the SA8000 Standard, including to respect the principles of the international instruments as outlined in the SA8000 Standard, as well all local, national laws, other applicable laws and other requirements to which Hypertec subscribes.

Hypertec documents and maintains policies to implement the SA8000 and communicates and makes accessible these policies throughout the organization for all internal stakeholders and other interested parties.

The Company regularly conducts management reviews of this policy statement and the policies implementing SA8000 and performance results, in order to continually improve.

DocuSigned by:

 E783020A2E14498

Jonathan Ahdoot, President, Hypertec HTS

SAAS Accreditation 9 East 37th Street, 10th Floor New York, NY 10016 United States of America Telephone: +1-(212)-391-2106 saas@saasaccreditation.org	SAI NYC Headquarters 9 East 37th Street; 10th Floor New York, NY 10016 United States of America Tel: +1 (212) 684-1414 info@sa-intl.org	ABS-QE Americas/Corporate Office 1701 City Plaza Drive Spring, TX 77389, USA Tel: 1-281-673-2800 Fax: 1-281-877-5946 info@abs-group.com
---	---	---

Énoncé de politique sur la responsabilité sociale

Les éléments fondamentaux de la Norme Internationale Responsabilité Sociale 8000 se basent sur la Déclaration des Droits de l'Homme de l'ONU, les conventions de l'OIT, les normes internationales des droits des personnes et les lois nationales (la « norme SA8000 »).

Hypertec s'engage à se conformer à toutes les exigences de la norme SA8000, y compris à respecter les principes des instruments internationaux tels que décrits dans la norme SA8000, ainsi que toutes les lois locales, nationales, autres lois applicables et autres exigences auxquelles Hypertec souscrit.

Hypertec documente et maintient des politiques pour mettre en œuvre le SA8000 et communique et rend accessibles ces politiques dans toute l'organisation pour toutes les parties prenantes internes et autres parties intéressées.

La Société procède régulièrement à des revues de direction de cette déclaration de politique et des politiques de mise en œuvre de SA8000 et des résultats de performance, afin de s'améliorer continuellement.

DocuSigned by:

Jonathan Ahdoot

E783020A2E14498...

Jonathan Ahdoot, Président, Hypertec HTS

<p>Accréditation SAAS 9 East 37th Street, 10e étage New York, NY 10016 Les États-Unis Téléphone: + 1- (212) -391-2106 saas@saasaccreditation.org</p>	<p>Siège social de SAI NYC 9 East 37th Street; 10e étage New York, NY 10016 Les États-Unis Tél: +1 (212) 684-1414 info@sa-intl.org</p>	<p>ABS-QE Americas / Siège social 1701, promenade City Plaza Spring, TX 77389, Les États-Unis Tél: 1-281-673-2800 Télécopieur: 1-281-877-5946 info@abs-group.com</p>
---	---	---